

Referat - Divisionsledelsesmøde 1. maj 2024



1. **Velkommen til de nye.**
Præsentations runde

2. **2. og 3. Hvilken service er der behov for at vi yder for grupperne. Kan vi honorere det? Herunder idégenerering. Den/de ansvarlige er i parentes. Fordeling af opgaver (Samråd, Troldhøj, arbejdsopgaver udløst af punkt 2 m.m.).**

GI møder (Christa og Poul)

Måske vil det være en god ide og have "diskussions" punkter på dagsorden.

Troldhøj (Ingo)

Samråd (Christa og Philip)

Formandsmøder (Christa og Poul)

Måske fælles bestyrelsesmøder Det kan være kun for formænd eller måske for hele bestyrelsen

Kurser (Peter og Lene (Marie))

Ny leder. Laves til efteråret evt. på

Ny i bestyrelsen. Laves lige efter grupperådsmøderne.

Det blev foreslået at lave madkurser evt. med udgangspunkt i den nye kokebog.

Forankring i fællestræf 13. - 15. /9 (Ingo og Stine)

Det vil være en god ide, hvis divisionsledelsen er med i styregruppen for fælleslejren.

Hjemmeside (Lene)

I første omgang skal siden opdateres med kontaktoplysninger og kalender.

På et senere møde, kan vi tale om der skal være mere.

Grenkoordinering (Christa og Poul)

Divisionsledelsen skal have yderligere kontakt til grenene.

Måske er det en ide, hvis vi prøver at skabe et forum hvor særligt tropsspejderne kan være i kontakt med hinanden. Hvor skal det være? Kan Facebook stedet, hvor det kan gøres? Det vil være en god ide særligt så all kommunikationen foregår på et sted.

Familiespejder kunne måske holde et fælles arrangement

Junior og minigrenen laver arrangementer

Senior – Måske ville det være en god ide at prøve at lave fællesarrangementer igen.
Der var snak om

Gruppekontakter

Hvis en gruppe har en repræsentant i divisionsledelsen, er det pågældende divisionsledelsesmedlem, der er gruppens kontaktperson til divisionsledelsen. Hvis gruppen ikke er repræsenteret i divisionsledelsen, vælger divisionsledelsen en kontaktperson til gruppen.

Aabenraa	Stine og Marie
Padborg	Christa og Ingo
Gråsten	Ingo
Broagerspejderne	Poul og Philip
Broager Piger	Christa
Sønderborg	Peter og Marie
Ulkebøl	Poul og Philip
Hørup	Lene
Augustenborg	Peter
Bruxelles	?

Vi har grupper der ikke klarer sig godt lige nu. Det vil være en god ide, at vi tager ud og tilbyder vores hjælp? Divisionsledelsen tager kontakt til Sønderborg gruppen og tilbyder at Marie og Peter måske kan hjælpe.

4. Plan for møder det kommende år (kalenderræs).

Vi mødes mandag i den sidste ulige uge, hver måned. Vi mødes hvis ikke andet er nævnt klokken 19.00 i Gråsten.

20. maj

17. juni

26. august

23. september

21. oktober

18. november

16. december

27. januar

24. februar

24. marts

5. Nyt fra DC:

- a. **DI Kursus (hvem deltager)** Der skal gives besked senest til næste møde
- b. **Funktioner i medlemservice (sende mail)**
Christa er den der sender mails ud
- c. **Regnskab i Divisionen (medlemservice.)**
Kassereren fra Troldhøj får et SMUK medlemskab, så det er muligt at bruge regnskabsprogrammet i medlemservice. Divisionen og Troldhøj skal bruge det samme system.
- d. **Gruppen erkendelse** Vi forventer, at vi får besked, hvis vi ikke er anerkendt
- e. **Divisionsrådsmøde 5/4 på Troldhøj.** Der er vedlagt en tidligere Drejebog til referatet. Den og en evt. revidering af den, skal være et punkt på et kommende møde.

6. Nyt om Langesøhytten.

Der blev for ca. en måned siden afgivet et tilbud på 375000. For at komme videre med det har Christa været i gang med at få tinglyst en vejret. Christa kontakter ejendomsmægleren for at høre mere om, hvordan det går.

7. Åbent punkt – herunder hvad skal der på dagsorden til næste møde.

Troldhøj ønsker en bevilling fra divisionen til en fastspændt brændekløver og en mængde plastkasser til opbevaring af divisionens ting i det nye depot på loftet af Troldhøj. Der var enighed om, at det er en god ide.